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Referat 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
(Kort møde afholdt efter snerundgang. Mødet var planlagt til at blive afholdt ved 
Christina, men grundet sygdom flyttet) 
 

1. Godkendelse af dagsordenen 
Ingen bemærkninger 
 

2. Godkendelse af mødereferatet af møde 17. september 2014   
Godkendt 
 

3. Orientering fra kassereren 
• Mads orienterede at Jørgen, Helle og Mads har et møde med Nordea d. 6. 

november, for at overdrage vores Nordea konto (vejfond opsparing) til Jørgen. 

 

4. Grønne områder 
a) Tinglysningen af diverse matrikler: Mads kontakter kommunen for at få skilt 

matriklerne ad. 

b) Beskæring af træer langs stamvejen og stien mod busholdeplads 4A er planlagt til 

januar måned. 

c) Det sidste pur er blevet klippet i slutningen af oktober Peter nævnte at gartneren 

har kommenteret at, der er en del at spare, hvis vi ikke havde vore pur. 
 

5. Vejer/stier/skilte (Pia) 
a) Status på forespørgsel på sti til ny skov: Mads har sendt svar til Tranbjerg 

fællesråd og de tager emnet op på deres næste bestyrelsesmøde. Derefter 

undersøger vi evt. muligheden for at får et møde med Tranbjerg fællesråd. 

b) Reparation af revner er planlagt/bestilt til november måned. 

Møde den: 30. oktober 2014  

Afholdt hos: Mads 

Til stede: Peter, Pia Mads 

Fraværende: Christina, Anette og delvis Jørgen 

Referent: Mads 
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c) Maling af midterstriber blev udført i uge 42. Det er bestyrelses indtryk at det fungerer 

godt. 

d) Pia bestiller opsætning af fodhegn ved Trankærvænge til slutningen af året. 

e) Der er smidt endnu mere affald på kommunens parkeringsplads på Trankærgaardsvej. 

Peter vil fjerne affaldet. Mads tager nok engang kontakt til kommunen, og forsøger at 

finde en mere langsigtet løsning. Emnet genoptages på næste bestyrelsesmøde. 
 

f) Ved snerundgang blev det kommenteret at der kommer vand op af en revne i asfalten 

ved Trankærvænge 134-136 og 138. Mads  har givet varmeværket besked og de vil 

undersøge om det er en læk i deres system og give os besked. 

g) Ved snerundgang blev det kommenteret et hul ved en rist på Trankærvænge. 

Entreprenøren (Arne entreprenør), som rydder vejene blev forespurgt på at reparere 

underlaget, inden NCC kommer og reparerer revner i asfalten. 

h) Riste på stien fra Stamvejen mod sydøst er groet til igen. Pia får dem gravet fri og 

spørger Arne entreprenør om en mere langsigtet løsning. 
 

6. Snerydning (Peter) 
a) Evaluering af snemøde: Mødet gik godt og der var forholdsvis stor deltagelse og en 

positiv stemning. 
 

7. Kommende møder 
• Onsdag den 7. januar 2015 v. Jørgen (mødetidspunkt aftales senere og stillingtagen til 

om mødet indledes med spisning) 

• Lørdag den 24. januar 2015 (mødetidspunkt aftales senere) Julefrokost med påhæng v. 

Anette 
 
 

8. Eventuelt 
• Lampe på stien til fodboldbanen er blevet beskadedigt (hærværk) Pia kontakter 

belysningsvæsenet. 

• Efter mødet: Thomas Birch har kontaktet os, da vores område skilt i Nord vest er 

væltet. P.t. står område skiltet i Thomas´garage. 
 
 


